
Hej, 
 
Jag vill göra min plats i kommunala funktionshinderrådet tillgänglig för någon som har mer 
tid för engagemang.  
 
Jag kommer att ställa frågan till Astma och allergiförbundet om någon annan kandidat till 
rådet kan utses och i så fall kan jag förmedla kontaktuppgifterna. 
 
Jag vill också passa på att tacka för det viktiga arbete som görs (inte minst nu under pandemi 
åren) och önska er all lycka i framtiden! 
 
 
Vänlig hälsning 
Kalle Borneland 
kalle.borneland@gmail.com 
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